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Trage Mac? iPhone vol? 
Synchronisatie problemen?

/DoctorApple050
0615281178
doctor-apple.nl
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Rekeningnr: NL43TRIO0197898858
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Richard Biek | Tanja de Haan

Rein Rosing | Elles Veldhuis

Email: redactie@noorderplantsoen.nl
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Adres: Plantsoenstraat 36 | 3144151

VORMGEVING
Elles Ontwerpt [Elles Veldhuis]

Telefoon:  06 55 97 73 82

CARTOONS
Gabor Lodi sr.

BUURTKRANT DRUK &
VERSPREIDING

DIVERSEN IN BUURT EN STAD
Alarmnummer brandweer politie ambulance • 112

Brandweer • 3674777 • Politie Noord (ook wijkagent 

Siard Heidanus) • 0900-8844

Meldpunt Overlast en zorg (terugkerende overlast en

’zorgenmensen’) • 5875885 (10-5u) • Acute overlast 

(buiten kantooruren) 0800-8844 • Loket parkeren 

3678910 • Centrale doktersdienst • 0900-9229

Gemeentelijke diensten:  Gemeentelijk Informatie

Centrum • 3677000 Centraal Meldpunt Evenementen • 

3671155 Loket Bouwen en wonen • 3678110 Loket Beheer en 

verkeer (onderhoud openbare ruimte) • 3678910 Loket Milieu 

• 3671000 Gemeentelijke ombudsman (Marijke Hermans) • 

3186568 Stadsecoloog (Wout Veldstra) • 3678914 Sociaal Team 

Schilderswijk Centrum • 3677202 Humanitas (vrijwillige thuishulp 

en mantelzorg) • 3126000 (werkdagen 9-17u) Juridisch Spreekuur 

(buurtcentrum Oranjewijk) •  maandags 5-6u inloopspreekuur 

• www hetjurdischspreekuur.nl 

Buurtcentrum Oranjewijk: • Prinsesseweg 44/1

• 3127738 • buurtcentrumoranjewijk@home.nl  

• www.buurtcentrumoranjewijk.nl
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Oosterstraat 26, Groningen

bij besteding vanaf €25,-

speciaal voor alle buurtjes:

GRATIS 
handgemaakte 
chocoladereep

14
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Heeft u iets verloren of gevonden? Meld dit 

dan op de website • www.verlorenengevonden.nl

www.noorderplantsoen.nl

Deadline voor de volgende buurtkrant is zondag 5 februari 2017

OUD PAPIER
Westkant Kerklaan:  

elke vierde maandag van de maand.

Oostkant Kerklaan:  

elke laatste vrijdag van de maand.

Voor 10 uur langs de rijweg zetten  

en niet in plastic zak.

9

CopyRight! | Kerklaan 49-51 | 5714666

“U wilt uw woning goed verkopen?” 
U zoekt een makelaar met hart voor uw woning; een makelaar die  

betrokken is, met een dosis ervaring en doorzettingsvermogen.  
Kortom: u zoekt Massink Vastgoed.

GRATIS WAARDEBEPALING!

Bel ons nu: (     050 – 211 04 62    l   Westersingel 4 in Groningen
www.massinkvastgoed.nl    l    info@massinkvastgoed.nl

Foto voorkant: Rein Rosing
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Buurt van de 
toekomst en Baan 
voor de buurt
Ambitieus plan voor meer zelfbestuur in de 
Noorderplantsoenbuurt gaat door

De afgelopen twee jaren zijn door de gemeente trajecten 
gestart om inwoners uit te dagen tot mooie initiatieven. 
Onder meer is een idee ingebracht om buurten meer 
zeggenschap te geven over de eigen leefomgeving: 
Buurt van de toekomst en Baan voor de buurt. Tijdens 
de ALV kon worden gestemd over deelname. Voldoende 
bewoners, die het initiatief ondersteunen en actief willen 
zijn, is namelijk een randvoorwaarde. De Plantsoenbuurt 
heeft vóór gestemd. 

Wat houdt buurt van de toekomst in?
Het doel is dus om meer zeggenschap en eigenaar
schap over de eigen leefomgeving en samenleving tot 
stand te brengen. Dit vindt plaats door samen met 
de buurt te kijken welke vraagstukken en wensen er 
spelen. Vervolgens hoe we daar samen een passende 
invulling aan geven. Door het onderlinge contact en de 
samenwerking worden zo verschillende vraagstukken 
opgelost. Financiën komen beschikbaar doordat op 
andere terreinen minder zorg en dienstverlening van 
verschillende partijen nodig is. 
In het project zijn alle betrokken partijen ook echte 
supporters van de buurt. Ze zijn actief, denken 
mee en helpen belemmeringen weg te nemen. Alle 

maatschappelijke thema's, groot of klein, kunnen aan de orde 
worden gesteld. Het is aan de buurt om hier de eigen agenda 
in te bepalen. Ervaringen in de drie buurten worden gedeeld, 
waardoor van elkaar kan worden geleerd.

Baan voor de buurt
Aan Buurt van de toekomst is ook een ander project gekoppeld: 
Baan voor de buurt. Werkzoekenden uit de buurt kunnen 
meedoen. Elk individu krijgt daarbij de aandacht die nodig 
is. Iedereen gaat dus op zijn eigen manier aan de slag om 
te ontdekken wat voor hem of haar succesvol is. Ook wordt 
goede begeleiding aangeboden. De verwachting is dat met dit 
traject minimaal 7 van de 10 deelnemers binnen een half jaar 
zijn geslaagd! Voor elke werkzoekende 
die meedoet aan Baan voor de Buurt 
en werk gaat vinden, krijgt de buurt 
2.000 euro vrij te besteden. Dus doen er 
twintig werkzoekenden uit de buurt mee 
en vinden ze allemaal werk....dan krijgt 
de buurt 40.000 euro vrij te besteden. 
Hierdoor ontstaat invloed op een mooie 
financiering van eigen wensen en worden 
mensen geholpen die dat nodig hebben. 
Werkzoekenden kunnen profiteren van dit 
project, het kan nieuwe energie geven en 
een beter perspectief in het leven. Ook de 
buurt profiteert en kan met het verdiende 
geld wensen van de buurt realiseren. 
Meer nieuws is omtrent de aanmelding van onze buurt leest u 
in deze buurtkrant, of op de website noorderplantsoen.nl.

Van het bestuur
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Harry van Ommen was jarenlang de voorzitter 
van onze buurtvereniging. Op de laatste ALV 
heeft hij aangegeven met onmiddellijke ingang 
te stoppen"

Voorwoord
Doe eens gek

Een stuk of tweeduizend exemplaren worden gedrukt van 
deze buurtkrant. Maar zullen tweeduizend huishoudens 
dit ook echt lezen? En hoeveel mensen zouden dat zijn? 
Lang niet iedereen leest dit natuurlijk, vermoeden wij. 
Maar wie is dan wél de lezer van onze krant? 

Voor de kinderpagina waren er geen inzendingen deze 
maand. Misschien is dat niet onze doelgroep en lezen 
zij liever een Donald Duck? Deze maand dus geen 
kinderpagina, maar wel een oproep voor een bijdrage in 
de volgende editie. 
Sommige buurtgenoten kunnen een halve krant vullen, 
anderen moeten we erbij slepen. Deze editie geven 
we vooral ruimte aan het spontane initiatief in onze 
buurt. Wie wil er gelezen worden? Er was een prachtige 
inzending van onze werkgroep inzake aardbevingen. 
Extra ruimte. En met respect voor wat zij betekenen, leest 
u maar. Ook een ingezonden brief van een betrokken 
buurtgenoot over de keerzijde van de Noorderzon heeft 
ruimte gekregen. Want in ONZE buurtkrant mag ook het 
andere geluid gehoord worden. 

Niet iedereen leest de derde alinea in dit voorwoord nog 
natuurlijk, maar u wel. Misschien bent u die buurtgenoot 
die het leuk vindt om iets bij te dragen? Doe eens gek en 
mail ons maar (redactie@noorderplantsoen.nl).

De wereld draait door: personele wisselingen bij 
de buurtkrant, maar ook bij het bestuur van de  
buurtvereniging. Onze buurt gaat de buurt van de 
toekomst worden! En er schijnt ook een "Dr. Apple" in 
onze buurt te zijn? Meer hierover in deze editie. Namens 
de redactie, veel leesplezier,

Richard Biek

er de diverse bouwprojecten, al dan niet met problemen, het 
fietsparkeren, de Coopbevoorrading, het WIJteam en de 
zoektocht naar een buurtcentrum. Het buurtcentrum heeft 
prioriteit, waarbij we het Prinsentheater al lange tijd in het 
vizier hebben. Mogelijk zullen we eerst met een alternatieve 
locatie tevreden moeten zijn, omdat de beschikbaarheid van het 
Prinsentheater mogelijk nog een aantal jaren gaat duren. Als 
bestuur hebben we, zoals u merkt, 
werk genoeg!

En nu op naar Sinterklaas en Kerst. 
We wensen ieder een fijne en 
gezellige decembermaand en hopen 
veel, ERG VEEL buurtbewoners te 
treffen op de nieuwjaarsbijeenkomst 
in  
De Bres op zondag 8 januari. Ieder is 
welkom!

Gerard van de Poll

Van de tijdelijke 
voorzitter
Sinds enkele weken is de halfjaarlijkse ALV achter de rug. 
Er zijn weer veel gedachtes en ervaringen uitgewisseld. De 
onderwerpen waren een aantal vaste onderdelen, zoals de 
plannen voor 2017, het verslag van de vorige vergadering, enz. 
Verder hebben we het gehad over de aardbevingsproblematiek, 
waar in onze buurt ware deskundigen wonen die door andere 
buurtbewoners te raadplegen zijn en de Groenste Buurt is 
aan de orde geweest.  De plannen voor de Groenste Buurt 
beginnen steeds duidelijker vormen aan te nemen.  De vier 
voorbeeldhuizen in de buurt zullen als maatstaf dienen en door 
andere buurtbewoners als voorbeeld kunnen worden gezien.  
“Een goed voorbeeld, doet volgen” zullen we maar zeggen.

Onlangs bleek mij dat de naam ALV, Algemene leden 
Vergadering, bij sommige buurtbewoners verwarring en 
onduidelijkheid oproept. “Leden” veronderstelt dat je lid moet 
zijn van een buurtorganisatie.  In de Noorderplantsoenbuurt 
ben je automatisch “lid” als je in de buurt woont. Tja, dat 
moet je dan maar weten!  Vandaar dat er in de laatste 
bestuursvergadering over is gesproken.  Het zou zo maar 
kunnen dat we het woord ALV gaan vervangen door 
bijvoorbeeld  “bewonersbijeenkomst”.  We kijken nu de 

statuten van de buurt na om te kunnen beoordelen of we de 
naam zomaar kunnen wijzigen of dat we eerst de statuten 
moeten aanpassen aan de nieuwe benaming. We komen erop 
terug.

Harry van Ommen was jarenlang de voorzitter van onze 
buurtvereniging. Op de laatste ALV heeft hij aangegeven met 
onmiddellijke ingang te stoppen met zijn bestuurslidmaatschap/
voorzitterschap van de Noorderplantsoenbuurt. Vooral zijn eigen 
dagelijkse werkzaamheden noopten hem hiertoe. Namens het 
bestuur heb ik Harry bedankt voor al zijn werk en vooral zijn 
tomeloze inzet voor onze buurt. Jammer dat hij geen deel meer 
uitmaakt van het bestuur, maar we snappen het wel. Harry 
blijft overigens wel lid van het Groenste Buurtteam. Binnen 
het bestuur hebben we afgesproken dat ik de komende tijd het 
voorzitterschap zal waarnemen. Het heeft een tijdelijk karakter 
en daar hecht ik aan. We zijn op zoek naar uitbreiding van het 
bestuur en met een aantal buurtbewoners hierover in gesprek.  
We hopen op uitbreiding, zodat we binnen het bestuur meer 
keus hebben om uit ons midden een voorzitter te kiezen.

Op dit moment spelen er vele zaken in onze buurt. Zo zijn 
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Hoi, ik ben Riteke Hoving en in de laatste Algemene 
Ledenvergadering ben ik voorgedragen en gekozen 
als nieuw bestuurslid van onze Buurtvereniging 
Noorderplantsoen. Ik woon inmiddels al weer 13 jaar 
in onze mooie buurt waarvan zo'n 11 jaar samen met 
mijn man Martijn in de Zwarteweg. De afgelopen 
17 jaar ben ik binnen KPN werkzaam geweest als 
Projectmanager/Communicatieadviseur en Secretaris 
van de Ondernemingsraad van KPN. In 2017 zal mijn 
dienstverband eindigen, dus tijd voor mooie nieuwe 
uitdagingen waaronder mijn lidmaatschap bij onze 
buurtvereniging. Een toename van appartement/
kamerverhuur, zwerfietsen, zwerfvuil  en een steeds 
minder zichtbare gemeente en bijbehorend onderhoud 

heeft mij doen besluiten om me aan te melden bij 
de buurtvereniging. De komende tijd zal ik me gaan 
oriënteren welke (bestaande) aandachtsgebieden het 
beste bij mij passen en ik actief zal gaan ondersteunen 
binnen de vereniging. Ik hoop dan samen met jullie een 
nog mooiere buurt te maken!

Heb je nog vragen voor mij of andere bestuursleden? 
Mail ze dan gerust naar de buurtvereniging en ik hoop 
jullie allen te leren kennen tijdens 1 van onze Algemene 
ledenvergaderingen. Tot dan! 

Riteke Hoving

Even voorstellen

Van het bestuur (vervolg)

De werkgroep Bevingen staat buurt
bewoners terzijde met advies over 
bevingsschade, in zowel nieuwe en 
lopende trajecten als bij stagnerende 
schadegevallen.

In september stuurde de werkgroep een 
persbericht uit om aandacht te vragen 
voor de beving van 30 september 2014, 
die veel schade tot gevolg had. Dit leidde 
tot berichtgevingen op radio, tv én in de 
regionale krant. Dit gaf weer aanleiding 
tot andere ontwikkelingen. Zo is de 

werkgroep door vertegenwoordigers 
van omringende buurten benaderd met 
vragen over onze aanpak en kennis en 
zijn diverse andere contacten gelegd. 
Met meer informatie uit onze en andere 
buurten wordt de situatie transparanter 
en kunnen we voortbouwen op een 
groeiende kennisbasis op straat en 
wijkniveau. Bovendien leggen we 
samen meer gewicht in de schaal als we 
aandacht vragen voor de stagnerende 
schadegevallen.  

Zo verliep de case van een 
buurtgenoot
Als voorbeeld een chronologie van een 
van de stagnerende zaken in onze buurt. 
Eén van onze  buren constateert schade 
na de beving van 23 september 2014 en 
start het schadetraject. Dit verloopt zoals 
verwacht: de NAM stuurt een expert  (in 
januari 2015), deze oordeelt (schade 

Verslag van de werkgroep bevingen
niet door bevingen). Onze buurtgenoot 
gaat niet akkoord en vraagt naar het 
vervolgtraject (in mei 2015) en na 
informatie hierover (juni 2015) komt de 
contraexpert langs en deze rapporteert 
in juli 2015. Tot zover: procedure zoals 
het hoort. Expert één en de contraexpert 
moeten dan in gesprek over de rapporten 
die van elkaar verschillen. Daaruit volgt 
dan een akkoord of disakkoord, het 
punt waarop je het traject weer kunt 
vervolgen. Maar al wat volgt, ondanks 
navraag bij beide partijen: geen akkoord 

of disakkoord, dus geen 
voortgang en dus geen vervolg. 
Frustratie, onmacht, negatieve 
energie. 
Pas na ruim een jaar, augustus 
2016, en ná bemoeienis van de 
werkgroep volgt een disakkoord.  
Onze buurtgenoot is nu bezig 
met de vervolgstap. 

Al zit er schot in de zaak van 
onze buurtgenoot: wrang is 
de nasmaak. Het gevoel dat 
je iets overkomt waar je niets 
aan kunt doen en dat je als 
gedupeerde moet vechten tegen 
de bierkaai, overgeleverd aan de 
onverschilligheid van de grote 

organisatie en veel so called deskundigen. 
Vertrouwen is ver te zoeken, wat als er 
weer een beving komt?

Schademelding voor  
1 januari 2015? 
Weg naar arbiter vrij!
Tot voor kort was de vervolgstap voor 
trajecten met een start vóór 1 januari 
2016 een door het CVW benoemde 
derde deskundige. Sinds kort is het 
voor stagnerende trajecten ook 
mogelijk om de stap te maken naar de 
Arbiter Bevingsschade  (https://www.
arbiteraardbevingsschade.nl/): de arbiter 
lijkt zich van de derde deskundige te 
onderscheiden door een pragmatischer 
en minder strikt technische kijk. Heeft u 
zelf een schadetraject al voor 1 januari 
2016 gemeld? En is er na het gesprek 
tussen deskundige en contraexpert een 
disakkoord? Overweeg dan het CVW 

te vragen of u de casus aan de Arbiter 
Bevingsschade kunt voorleggen. 

Tips van de werkgroep
1. Let op ‘bindende uitspraak’
Komen de eerste en contra expert er 
niet uit? Lees dan goed de acte van 
disakkoord en wees alert op de tekst. 
Tot voor kort werd gesproken over 
UITSPRAAK door de derde deskundige, 
is nu sprake van de term BINDENDE 
UITSPRAAK. Controleert u in de acte van 
benoeming van uw contra expert welke 
termen daar werden gebruikt (uitspraak 
of bindende uitspraak). Ons advies is 
om bezwaar te maken tegen de term 
BINDEND in uw eigen juridische belang. 
2. SNN en aanvraag meerwaardesubsidie
Heeft u bij de SNN een aanvraag 
ingediend voor de subsidie meerwaarde 
en loopt uw bevingsschadetraject 
nog? Vermoedelijk heeft u dan de 
vraag gekregen om documenten in te 
sturen: de officiële schadetoekenning 
en een offerte van de aanbieder van 
u inhuurt om de subsidie te benutten. 
De schadetoekenning kunt u nog niet 
overleggen omdat uw schademelding 
nog loopt. Ons advies is om uw contra
expert te vragen een brief op te stellen 
dat de schadebehandeling loopt, maar 
stagneert. Deze brief, met een eventuele 
offerte voor zonnepanelen of dergelijke 
zaken, kunt u dan uploaden bij de SNN. 
NB: verwart u het CVW en de SNN niet 
met elkaar, deze instanties hebben niets 
met elkaar te maken. Het CVW begeleidt 
de schademeldingen, het SNN is een 
instantie die subsidieuitkering begeleidt.
 

Advies over uw bevingstraject? 
Via de buurtwebsite en het Lopend 
Vuurtje houden we u van relevant nieuws 
over de bevingstrajecten op de hoogte. 
Heeft u behoefte aan assistentie in uw 
bevingstraject? Neem dan contact op via 
emailadres: werkgroepbevingschade@
noorderplantsoen.nl of info@
noorderplantsoen.nl. 

Johan Oord en Marieke Timmer 

Afscheid redactie
Na 2,5 jaar met veel plezier de redactie van deze krant te 
hebben versterkt, is het tijd om het stokje door te geven. 
Ik ben een bevoorrecht mens om in de mooiste buurt van 
Groningen te wonen en dat gevoel is alleen maar sterker 
geworden door mijn werkzaamheden voor deze (“uw”!) 
krant. De mensen die ik heb leren kennen, door met ze 
samen te werken of ze te interviewen, hebben mijn blik 
verruimd en mijn interesses nog groter gemaakt. Lopend 
vuurtje, Groenste Buurt, Plantsoenkoks en ga zo maar 
door. Onze wijk is klein, maar zeker niet saai! 

Van harte hoop ik dat mijn opvolgster net zoveel plezier 
krijgt in haar werk. Sowieso genoeg te doen in een stad 
als Groningen, maar als je regelmatig de site van de buurt 
bezoekt en het krantje leest is er dichtbij, in je eigen wijk 
ook volop gaande. Last van verveling zal ik zeker niet 
krijgen en het krantje is en blijft een bindingsfactor voor 
de buurt.

Marieke Holtjer
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We houden van katten. Volkskrant Magazine 

wijdde er december 2015 een heel nummer aan. En 

in Amsterdam en Groningen kun je naar het kattencafé. 

Dus ook een rubriek in de buurtkrant over dit volgens velen 

aaibaarste diertje. 

Jubinka

Pup’s wereld (4)
Zorro, niet meer de A28 kat

Soms is er een verhaal dat je gewoonweg niet uit je hoofd krijgt en dat is niet omdat het erger is of aangrijpender dan het 

andere, maar het triggert iets, iets in je lijf, in je gevoel, je geest. Zo bleef bij ons, mam en bij Vlinder het gevoel knagen hoe 

gaat het toch met Zorro? En vooral de eenzaamheid en gevoel van niet gewild zijn die hij heeft moeten voelen.

 

Samen ondernamen we de weg naar Stichting Kattenbos, waar Zorro is ondergekomen. Aangekomen zagen we een flink 

stuk bos in de weilanden, omheind natuurlijk en midden voorin het stuk bos stond een villa, erg licht en ook toegankelijk 

voor de katten. We werden begroet door een oudere kleine vrouw en 6 tot 8 katten die even kennis moesten maken, zeg 

maar de inspectiedienst, we werden goedgekeurd en net als thuis…. kwam gelijk het besef dat dozen superfijn zijn. We 

kregen een hoop informatie waarom sommige poezen opgegeven waren, katten die niet bij het meubilair passen en worden 

opgegeven, Bengaaltjes die alleen in een kale cel met een kattenbak zaten, Zorro die geschopt en geslagen is, verbrande 

katten, katten met medische problemen, kwamen allemaal op ons pad. Telkens moest met elk nieuwe gearriveerde een 

zekere rust, liefde en vertrouwen gegeven worden. 

 

In het Kattenbos zitten 82 poezenbeesten, vrijwel allemaal zwerfkatten en die konden het erg goed met elkaar vinden, 

soms een klein tikje, om te zeggen geef me even wat meer ruimte, maar meer was er ook niet te zien. De lijst van medische 

problemen is: kattenaids, leukemie, suikerziekte, hartproblemen, nierproblemen, dove witte katten en gehandicapte dieren. 

Op zoek naar Zorro, die lag in een houten huisje met twee verdiepingen, gevuld met stro ergens buiten in het bos, hij lag 

in het onderste. Waarschijnlijk waren we iets te enthousiast want Zorro en zijn metgezel sprongen beide uit hun heerlijke 

plekjes om een paar meter verder te blijven staan kijken. En wij keken terug en praten 

met de dame. Na een tijdje naar elkaar gekeken te hebben en elkaars energie te hebben 

gevoeld, besloot ons mam dat ze toch iets dichterbij wilde komen en Zorro vond het 

goed, kwam de rest van de afstand tegemoet en zo waren we een tijdje met elkaar aan 

het knuffelen. Wat opviel was dat hij geen of nauwelijks nog tandjes had, zag dat hij 

anders liep door knieschijf wat niet helemaal goed zit, zijn oortjes zijn gekarteld en zijn 

vachtje was niet helemaal vol, ook heeft hij een blik in zijn ogen van verdriet en dat kan 

helaas alleen maar teruggeleid worden aan de mens die hem slecht heeft behandeld. Ik 

hoop dat als hij zijn plekje nog beter leert kennen en hij meer rust vind, zijn innerlijke 

littekens helen, want het is zo’n lieve schat werd ons verteld.

 

Voor iedereen die denkt om een huisdier te nemen, denk er echt over na, het is een 

verantwoordelijkheid van jaren, eentje met financiële gevolgen, lukt het qua tijd en 

aandacht? Dieren hebben een hart en een ziel, koester ze en niet voor even, maar voor 

hun leven. Alleen zo kunnen we dierenleed helpen te voorkomen. 

Knuffel van mij, Rafi

Kasteel’. 
Al snel 
wordt mij 
duidelijk 
hoe hij deze prachtige locatie heeft 
geregeld. Hij werkt samen met andere 
ondernemers die zich inzetten voor 
duurzame energie, de zogeheten 
Gildeploeg. Samen krijgen zij meer voor 
elkaar, waaronder dus ook deze ruimte 
aan de Westersingel. Naast voorzitter 
van de buurtvereniging én bijdrage 
aan De Groenste Buurt is hij ook nog 
directeur van Energy Challenges, waar 
jongeren worden uitgedaagd om aan 
de slag te gaan met energie. Hij vertelt 
hoe energiebesparende projecten op 
tientallen scholen mooie resultaten 
opleveren.
 
 "Ik ben een mensenmens en graag in 
contact met anderen om te verbinden en 

Het kiezen van een ‘Vrijwilliger van het 
kwartaal’ was deze keer geen dilemma. 
Harry van Ommen gaat namelijk stoppen 
als voorzitter van de buurtvereniging (hij 
blijft drijvende kracht achter de Groenste 
Buurt). Dat verdient gepaste aandacht 
in deze rubriek. Door zijn enthousiaste 
openingsspeech, complimenten aan 
buurtgenoten die een extra inspanning 
hebben geleverd of gewoonweg 
spontaan te toosten voor het nieuwe jaar. 
Iedereen die naar een bijeenkomst van 
de buurt is geweest zal hem herkennen 
als iemand die tijdens de bijeenkomsten 
altijd nét iets meer initiatief neemt. Als 
milieu of duurzaamheid het onderwerp 
van gesprek is, spatten de vlammen er bij 
Harry af. Energie, of besparing daarvan, 
lijkt zijn bevlogenheid. 

Op een maandagavond meld ik me 
nieuwsgierig bij zijn kantoor in ‘Het 

In deze rubriek leest u elke keer het verhaal over een vrijwilliger uit onze buurt. 

Een vrijwilliger is iemand die uit vrije wil werkzaamheden verricht zonder daar 

voor betaald te krijgen. Stelt u zich eens voor dat alle vrijwilligers daar ineens 

mee ophouden. Een citaat uit een nieuwsbericht van internet verwoordt dat 

scenario als volgt: “Nederland, vrijwilligersland Stel je voor: Nederland 

zonder vrijwilligers. De brandweer zou op veel plekken niet uitrukken. Luizen 

zouden vrij spel krijgen, door een gebrek aan luizenmoeders en -vaders. 

Sportvelden zouden er in het weekend verlaten bij liggen.”  Ze zijn dus absoluut 

onmisbaar. Wie ze zijn?

tekst: Richard Biek

Vrijwilliger van het kwartaal (9)
     
Harry van Ommen

samen te werken. Dáár doe ik het 
voor", vertelt Harry. "De winst van 
ons bestuur is dat de gemeente weet 
dat zij niet om ons heen kunnen". 
Als voorbeeld van een goede 
samenwerking noemt hij de invoering 
van het vergunningparkeren. Op het 
gebied van projectontwikkeling is 
nog veel te halen, maar ook daar zijn 
positieve signalen. Harry houdt ook 
nog van fietsen, hardlopen, zeilen, 
reizen én de liefde. Begrijpelijk dat hij 
een stapje terug doet. "Ik blijf nog wel 
gewoon actief in De Groenste Buurt 
hoor", zegt hij lachend. Harry, bedankt 
voor wat is geweest, maar óók alvast 
bedankt voor jouw bijdrage aan De 
Groenste Buurt in de toekomst. Tot 
snel.

Harry van Ommen gaat namelijk stoppen 
als voorzitter van de buurtvereniging maar 
blijft drijvende kracht achter de Groenste 
Buurt. "

Met ingang van het lentenummer 2017 zal Jubinka in haar rubriek een 
aantal katten uit de buurt voorstellen. Ziet u uw kat graag geportretteerd 
in de buurtkrant? Stuur dan een mailtje naar pupswereld@gmail.com.
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Carla van der Burg
Ui t vaa r t v e r z o r g i ng

www.carlavanderburg.nl
Telefoon 050 318 66 36

Samen. 
Zorgvuldig. 
Passend.

Adverteren in de buurtkrant
Wilt u ook voordeling adverteren?
Tarieven voor bedrijven gevestigd in de buurt:

Bij adverteren in 1 buurkrant per jaar: € 8,00
Bij adverteren in 2 buurkranten per jaar: € 7,00
Bij adverteren in 3/4 buurkranten per jaar: € 6,00

Prijzen zijn per blokje.
Er passen 21 blokjes op een A4 pagina.

Voor bedrijven die gevestigd zijn buiten de buurt 
geldt een verhoging van € 1, op deze tarieven. 

Handels en Adviesbureau JAWIKO

Groningen
T. 050573 12 38
Dagelijks bereikbaar van: 
13:00 – 21:00 uur
E. jawiko@home.nl
W. www. jawiko.nl

Uw adres voor levering en 
montage van:

• Jaloezieën in Aluminium en Hout
• Rolgordijnen
• Aluminium Rolluiken
• Insectenwering
• Gratis inmeten in het verspreidings- 

gebied van de buurtkrant
• Alles op maat gemaakt
• Korte levertijden
• Verkoop en Advies bij U thuis

Meubelmakerij de Vijf Zinnen

• ruim 30 jaar ervaring
• meubels, keukens, 

kastenwanden etc.
• allerlei houtsoorten
• zoals kersen, eiken, 

esdoorn etc.
• redelijke prijs

Paul Stoffels
Selwerderdwarsstraat 18
Tel: 050318 22 34
Email: tompauline@planet.nl

 

Kastanje voorbij
In 2010 stonden ze er nog: twee 
monumentale witte paardenkastanjes 
aan het pad langs de speelweide 
in het Noorderplantsoen. De 
teloorgang van de een heb ik gemist. 
Op die plek stond zomaar ineens 
een spichtig zomereikje, overeind 
gehouden door stutpalen. De ander  
werd geamputeerd, zodat alleen 
een stam met stompjes overbleef. 
Aanvankelijk probeerde de kastanje 
gewoon opnieuw uit te lopen. Hij 
kreeg bladeren en bloesemde wit 
alsof er niets aan de hand was, maar 
uiteindelijk werd het groen steeds 
roestiger en de kaarsjes doofden uit. 
Op een dag ontdekte ik honderden 
kleine gele bolletjes op de wortels 
en de stam, zich uitvouwend naar 
grijze gegroefde klokjes  die ik als 
paddenstoelenliefhebber onmiddellijk 
als zwerminktzwammetjes herkende. 
Deze leven van de afbraak van dood 
hout, dus dat voorspelde niets goeds. 

In de jaren die volgden toonde 
de kastanjestronk zich een waar 
mycologisch paradijs. Grijze 
gaatjeszwammen overwoekerden 
de schors in grillige patronen. In de 
winter kwamen de fluweelpootjes 
tevoorschijn, heerlijk voor een oosters 
soepje met verse gember, of rauw in 
salades. Aan de voet van de boom 
schoten glimmerinktzwammen en 
kale inktzwammen uit de grond. 
En iedere winter weer die geurige 
bundels fluweelpootjes met hun 
oranje hoedjes.

Maar deze winter 

verscheen er ook ineens een nieuwe 
culinaire soort: oesterzwammen met 
prachtige blauwpaarse hoeden. Ik 
hoopte dat niemand ze als zodanig 
zou herkennen, maar dit was ijdele 
hoop. Zodra ze een beetje formaat 
hadden vielen ze ten prooi aan 
het mes van de zwammengapper. 
Waarschijnlijk dezelfde onverlaat die 
dit  voorjaar álle zwavelzwammen van 
de wilgen in het Noorderplantsoen 
weg gesnaaid heeft, treurige bleke 
snijwonden achterlatend. 
In augustus verschenen er 
dikrandtonderzwammen 
op de bast en 
houtknotszwammen op de 
wortels. Dan weet je wel hoe 
laat het is: zwammen die de 
rotte stronk langzaam maar 
zeker afbreken. De grijze 
gaatjeszwammen hadden 
hun beste tijd gehad en de 
schors begon van de stam af 
te brokkelen zodat de 

pissebedden 
een ander 
heenkomen 
moesten zoeken. 
Begin september 

trof ik een reuzenzwam 
aan in het gras aan de 
voet van de kastanje. Een 
laatste stuiptrekking, want 
deze veroorzaakt witrot, 
maar daar is hij niet eens 
meer aan toegekomen. 

Op  28 september 
verschenen er mannen met 
zware machines en die 
hebben de kastanjeboom 
omgezaagd, verhakseld 
en de stobbe zodanig 

weg gefreesd dat je er niets meer 
van ziet. Zand erover. De aarde 
stevig aangestampt en met graszaad 
ingezaaid. Nu komen dunne 
grassprietjes voorzichtig tevoorschijn 
en deponeren honden er hun 
ontlasting. Al wat rest is herinnering: 
Hier heeft ooit een monumentale 
witte paardenkastanje gestaan.

Ana Buren (tekst en foto’s)

Ga voor meer prachtige foto’s 
naar het gelijknamige artikel op 
www.noorderplantsoen.nl
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In onze gezamenlijke achtertuin wordt veel gesport. 
Basketballers, skaters, hardlopers, longboarders, de 
diversiteit is groot. In deze rubriek, ter vermaak en 
inspiratie, het verhaal achter al deze actie.

Op zondagochtend ging ik met de camera op pad voor deze 
rubriek. In de hoop dat er weer iets leuks gebeurt in het 
plantsoen. Het draait in deze rubriek immers om de spontaan 
waargenomen actie. Tot nu toe is het steeds in één keer gelukt, 
altijd is er iets te doen. Mijn fiets parkeer ik bij "Zondag" en 
ik loop richting de muziekkoepel. Verderop zie ik mensen in 
de koepel. Dichterbij gekomen zie ik vier personen samen 
fitnessbewegingen maken. Ze hebben vreemde apparatuur om 
hun enkels en middel. Verbonden met een touw. Ze hebben 
lol onderling. Op mijn gevoel ben ik er op afgelopen. Een leuk 
gesprek was het gevolg. 

Dit bleek de wekelijkse Disq training van Vincent Hitharie te zijn. 
Ik heb even mogen kijken hoe hij drie personen professioneel 
aanspoort om de sportieve fitnessgrenzen te verleggen. De 
weerstand van een Disq kan worden afgestemd op de behoefte 
en het niveau van de deelnemers. Alle spieren worden op die 
manier in korte tijd getraind en in de groep kan iedereen toch 
op zijn eigen niveau trainen.  Mooie uitvinding hoor, zo'n Disq. 
Is uw interesse ook gewekt? Vincent geeft gratis een proefles 
(zie ook Facebook, eens langs komen om te kijken mag ook). 
Of "googelt" u maar eens op Disq en fitness. Het is ontstaan 
vanuit het schaatsen en skaten of zoiets. Misschien ga ik het 
binnenkort gewoon doen. Zondagochtend, elf uur. Locatie: de 
mooiste sporthal van de stad!
 

Richard Biek

  Plantsoen in beweging (3)
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5 november werd voor de 
59e keer de Plantsoenloop 
georganiseerd.  Recreanten 
en hardlopers konden 4 of 8 
kilometer rennen. Kinderen 
konden weer meedoen aan de 
kidsrun of de scholierenloop. Het 
Noorderplantsoen is één van de 
mooiste parken in Nederland én 
het betreft een evenement met 
een lange traditie. Niet alleen 
buurtgenoten hadden zich dus 
gemeld voor de start. Maar liefst 
2.800 deelnemers gaven een ware 
drukte in ons rustige buurtje. Het 

parcours lag er prachtig bij in alle 
herfstkleuren.  
Henk Tiggelaar was waarschijnlijk 
wel de grote winnaar van deze 
omloop. Hij deed voor de vijftigste 
keer mee aan het jaarlijkse 
crossevenement. Vijftig keer! 
Respect. De snelste tijd op de 
vier kilometer  werd genoteerd 
door Thijmen Kupers in 12.18. 
Bij de dames liet Marlies Huibers 
14.28 noteren. Dit is, wat uw 
verslaggever betreft, ook op 
de fiets al een prestatie in dit 
heuvelachtige circuit. 

Ook dit jaar deden weer veel 
kinderen mee. Onze "eigen" 
Nassauschool was goed 
vertegenwoordigd. De kinderen 
waren in knaloranje shirts goed 
herkenbaar. Veel medailles zijn 
met gepaste trots in ontvangst 
genomen. Verliezers waren 
er niet, deze mooie zonnige 
zaterdag. 
Dit artikel is mede gebaseerd op 
gegevens van plantsoenloop.nl. 
Hier staat meer informatie.  Ook 
is daar foto- en videomateriaal te 
zien. Ze zoeken nog vrijwilligers...

Plantsoenloop 

Fotografie en tekst Richard Biek
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  Een bijzonder kerstkind
Het sneeuwde nog steeds.

Kees, die met Ria en de kinderen 

Kerst vierde bij zijn moeder, 

stond voor het raam en zag hoe 

de wereld wit werd. Hij was hier 

opgegroeid en hij wist hoe leuk het 

nu was in het Noorderplantsoen.

‘Zullen we gaan sleeën in het 

park,’ stelde hij Tess en Peter voor, 

‘daar zijn heuveltjes om vanaf te 

sjezen.

‘Vet,’ reageerde Peter en ook Tess 

stond direct enthousiast op.

Snuit begon te blaffen. Hij rende 

naar de gang en kwam met de riem 

in zijn bek weer terug.

‘Oké,’ zei Kees. ‘Jas aan, sjaal 

om, muts op en je wanten niet 

vergeten,’ meldde hij zijn kinderen, 

die met hun 10 en 8 jaar dat echt 

zelf ook wel wisten.

Snuit die helemaal wit was, was 

buiten bijna niet te zien. Alleen zijn 

bruine snoet, daar dankte hij zijn 

naam ook aan, stak zo nu en dan 

boven de sneeuw uit.

In het park sleepten de kinderen 

de slee de heuvels op en roetsjten 

in volle vaart naar beneden. Al 

snel werd het zo druk dat Peter en 

Tess het niet zo leuk meer vonden. 

Ze wilden wel met Snuit naar het 

wandelpad waar andere honden 

waren waar hij mee kon spelen.

Kees vond het een goed plan en 

daar aangekomen maakte hij de 

riem los.

Snuit liep op een zwart hondje af 

dat zo snel een zijpaadje in rende 

dat Snuit, in zijn poging om hem 

bij te houden, uit de bocht vloog 

en omrolde. Hij kwam overeind, 

schudde zich uit en zette de 

achtervolging weer in.

‘Zou hij zich pijn gedaan hebben?’ 

vroeg Peter, ‘hij vloog over de kop, 

zo hard liep hij.’

‘Nee hoor,’ stelde Kees hem 

gerust, ‘hij viel in de lekkere zachte 

sneeuw.’

‘Waarom komt Snuit niet terug?,’ 

vroeg Peter na enige tijd terwijl hij 

om zich heen keek. ‘Snuiuiuit!!,’ 

riep hij uit alle macht.

Kees legde zijn arm om hem heen 

en zei, ‘kom, dan gaan we kijken 

waar hij is’.

Ze sloegen het paadje in waar Snuit was verdwenen 

en volgden de sporen in de sneeuw. Het liep de bosjes 

in.

‘Dit wordt lastig,’ waarschuwde Kees, ‘daar kunnen 

wij niet doorheen.’

Peter zakte door zijn knieën om te zien of Snuit 

ergens onder de struiken zat. Op handen en voeten 

kroop hij verder. Tess volgde zijn voorbeeld en kroop de 

andere kant uit.

‘Hier!,’ riep ze opeens.

Peter wist niet hoe snel hij overeind moest komen. 

Hij zag hoe Tess probeerde om met haar arm onder de 

takken te komen.

Toen begon ze te gillen.

Op hetzelfde moment schoot er iets uit de struiken.

Peter deinsde achteruit en keek Tess geschrokken 

aan, ‘wat was dat?’

Ze haalde haar schouders op, ‘het bewoog opeens.’

‘Daar loopt hij,’ zei Kees die bij hen was komen 

staan. Hij wees naar een witte kat die om de vijver 

heen liep en in een tuin verdween.

‘Wat moeten we nu?,’ vroeg Tess met een bleek 

gezicht.

‘Verder zoeken natuurlijk,’ Peter lag alweer op zijn 

knieën.

Ondertussen begon het langzaam donker te worden.

‘We gaan,’ zei Kees na verloop van tijd. ‘Snuit is een 

hond en hij vindt de weg naar het huis van Oma wel 

terug. In het plantsoen rijden geen auto’s, dus er kan 

niet zoveel gebeuren.’

Kees had gehoopt met deze opmerking de kinderen 

gerust te stellen, maar dat mislukte.

‘En wat als hij het plantsoen uitloopt?’ vroeg Tess.

Ook Peter keek zijn vader met grote ogen aan. ‘Ik ga 

niet naar huis zonder Snuit’.

Kees had moeite om zijn kinderen mee te krijgen. 

Toen ze eindelijk naar huis gingen, was het helemaal 

donker.

’s Avonds bleven de kinderen om de beurt naar de 

voordeur lopen om te kijken of Snuit er aan kwam. 

Kees en Ria die Tess en Peter nog nooit zo in de war 

hadden gezien, besloten met het hele gezin naar het 

politiebureau aan de Korreweg te gaan om te vragen 

wat ze moesten doen. Terwijl Kees en de kinderen 

overlegden met een agent, ging Ria bij de Kerststal op 

het plein voor de Jumbo kijken. Misschien was het 

een leuk uitje voor de volgende dag. Nu, laat op de 

avond was er niets te doen. Ria wou net teruggaan, 

toen ze iets wits in de kribbe zag liggen. Lag zelfs 

daar sneeuw? Ze kon het niet goed zien. Toen 

verscheen er een grote glimlach op haar gezicht. Ze 

haastte zich terug.

‘Klootzakken,’ bromde Peter zodra hij zijn moeder 

zag.

‘Héhéhé, dat zeg je niet,’ verbeterde Ria hem.

‘Ze doen niks,’ Peter had moeite met zijn tranen. 

‘Ze zeggen dat hij wel terugkomt.’

Ria hurkte en keek haar kinderen een voor een aan. 

‘We gaan bij de Kerststal kijken,’ zei ze, ‘jullie moeten 

heel stil zijn, anders maken we het Kerstkindje 

wakker.’

‘Ik wil niet,’ Tess stampvoette, ‘ik wil naar Oma, 

misschien is Snuit wel terug.’

‘Kom nou maar mee,’ drong Ria aan en zo liepen 

ze met z’n vieren het plein op.

‘Zachtjes,’ fluisterde ze toen ze dichterbij kwamen, 

‘kijk daar.’

In de kribbe tussen het stro lag Snuit diep te slapen.

‘Snuit, och Snuitje, heb je het koud, kom maar 

hier,’ de kinderen riepen door elkaar heen. ‘Mama, hij 

is er weer,’ Peter glom van oor tot oor.

Natuurlijk werd Snuit wakker. Hij rekte zich eens 

lui uit en sprong uit de kribbe. Kwispelend kwam hij 

naar hen toe alsof er niets gebeurd was.

  ~ * ~

Kerstverhaal voor de Noorderplantsoenbuurtkrant        ~     geschreven door Geeske Planten
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Kan natuurlijk een keer gebeuren dat Jan Doevendans 
andere verplichtingen heeft. Kan gebeuren dat de 
gemeente vergeet om grijpers, handschoenen en 
vuilniszakken te brengen. Kan ook gebeuren dat de 
koffie, thee en de brownies een beetje laat worden 
gebracht. En dat we het zonder draaiorgel moeten 
stellen. Wel apart dat het nou net allemaal op één 
dag moest gebeuren. Maar 
wat werd het toch nog een 
geslaagde dag met de koffie, 
thee en brownies iets later 
(geweldig spontaan aanbod 
van de mensen van Zondag!), 

net als de grijpers, handschoenen en vuilniszakken van 
de gemeente (gelukkig hadden Tonny en Tineke nog wat 
spul van vorige keren liggen en stelde Zondag zelfs een 
doos met latexhandschoenen ter beschikking), mooi 
afwisselend herfstweer en een 'oogst' van wel 25 goed 

gevulde vuilniszakken, 
die heel milieuvriendelijk 
per fietskar werden 
afgevoerd. Maar dat 
hebben jullie zeker 
allemaal al in het 
Dagblad van het 

Noorden gelezen ('Ravage in Plantsoen is om te huilen')? 
Iedereen, zeker ook de kinderen en hun ouders, de 
gemeente en restaurant Zondag, wordt (weer) hartelijk 
bedankt voor het meehelpen.
 
Tineke en Tonny Evers en Ronald Kaatee

Maar wat werd het toch nog een 
geslaagde dag met de koffie, thee 
en brownies iets later 

Voor ingezonden brieven gelden de 
volgende spelregels:

1. Ingezonden brieven geven de mening 
van de auteur weer. Plaatsing hoeft dus 
niet te betekenen, dat de redactie het 
met de inhoud ervan eens is. Maximale 
lengte van brieven is 250 woorden.

2. De redactie heeft het recht ingezonden 
brieven in te korten en te redigeren. 
Het  naar het oordeel van de redactie  
beledigen van personen of organisaties is 
niet toegestaan. Indien nodig of gewenst 
zal de redactie hoor en wederhoor 
toepassen. Anonieme inzendingen 
worden niet geplaatst.

3. Inzenders van per email ingezonden 
brieven ontvangen van de redactie 
een ontvangstbevestiging. Blijft een 
bevestiging niettemin uit, dan is het 
verzoek nogmaals contact met de redactie 
op te nemen.

Ingezonden brieven

De Buurtkrant Noorderplantsoen is 
het tijdschrift waarop ik bijna achter 
de brievenbus zit te wachten. 

Heerlijk om met veel plezier te lezen. 
De laatste keer werd ik er echter een 
beetje sip van. Waarom is het toch 
dat de voorstanders van een cultuur 

of milieuvereniging altijd zo hard 
moeten roepen wat de voordelen 
zijn en hoe fantastisch het is? Ik ben 
namelijk helemaal niet zo blij met 
Noorderzon in het Noorderplantsoen. 
Sterker nog; ik denk dat Noorderzon 
in het plantsoen een prachtige start 
heeft gehad en een mooie groei 
doorleeft heeft vanaf het moment 
dat het begon met vier zondagen 
cultuur. Het is inmiddels echter niet 
meer dat culturele feest. Nu lijkt het 
vooral een horecaevenement en is zo 
groot geworden is dat het niet meer 
in een beschermd gebied als het 
Noorderplantsoen thuis hoort.

Wanneer ik de eigen regelgeving 
van de Gemeente erbij haal voldoet 
Noorderzon op meerdere fronten 
niet meer aan de reglementen welke 
de gemeente zelf voorgeschreven 
heeft voor evenementen in 
het Noorderplantsoen. Zoek, 
bijvoorbeeld, maar eens op wat 
het maximale aantal bezoekers op 
een dag in het plantsoen mag zijn. 
Noorderzon gaat hier overheen. 
Zeldzame dieren als de langoor 
vleermuis hebben bijna twee weken 
niet kunnen foerageren, en zo kan 
ik er nog wel een paar effecten van 
Noorderzon opnoemen. Er is inclusief 

Fotografie: Manuela Wollenweber

Ingezonden brief

Plantsoenschoonmaak

het opbouwen en afbouwen ruim een 
maand overlast in de wijk. Daarnaast is 
de ondergrond van het park dusdanig 
beschadigd na Noorderzon dat het gras 
niet meer bruikbaar is voor de rest van 
het seizoen. “Een reuzecompliment voor 
de organisatie.  Een enorme verbetering  
is de inrichting van Zuid waardoor (…)*  
kunnen we sneller weer gebruik maken 
van het speelveld.” stond er in de rubriek 
Van de voorzitter. Een deel van het 
plantsoen moet zelfs dusdanig behandeld 
worden dat het nu (Oktober) nog steeds 
afgezet is en andere delen lijken wel 
drassige knollenvelden.  

* Lees de hele brief op de buurtsite: 
www.noorderplantsoen.nl/home/opinie

Michel Oosterveld
Grachtstraat 19

Noorderzon, alleen maar voordelen?
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De PlantsoenPen

Naar de rechter
Paula heeft aan mij de plantsoenpen 
doorgegeven. We kennen elkaar van 
de Stadsschouwburg, Paula is het 
gastvrije gezicht van de schouwburg 
voor de technici en de artiesten die 
via de achterdeur binnenkomen. 
Ik werk bij het Noord Nederlands 
Toneel als coördinator techniek, en 
zodoende word ik een paar weken 
per jaar binnengelaten door Paula. 
En ze woont bij mij in de straat, een 
stukje verderop in de Kerklaan.

Twee jaar geleden, in oktober 2014, 
kwam Pieter, de overbuurman, naar 
me toe. “Wist je dat het gamecafé 
naast jullie is verkocht?” Al bij de 
eerste ontmoeting  met de opkoper 
kreeg ik een inkijkje in de heel 
speciale zienswijze van deze man 
en het is verduidelijkend om hem 
te mogen citeren: “Ik heb overal 
projecten in de stad, en overal 
is er gedoe met de buren. Maar 
die moeten bij de gemeente zijn. 
Want het mag.” En toen wij het 
plan zagen, schrokken we ons een 
hoedje. Sloop, en nieuwbouw van 
13 appartementjes. Maar: goeie 
tip, wij naar de gemeente. Daar 
zijn beleidsmakers die de regels 
maken, en in die tijd met het nieuwe 
bestemmingsplan bezig waren. Daar 
is de politiek, gemeenteraadsleden 

die langskwamen met oprechte 
belangstelling voor wat er in de 
wijk leeft.  En de uitvoerders van 
de regels. Ik weet nu dat als er een 
vergunning aangevraagd wordt die 
binnen de regels past, de gemeente 
die vergunning niet MAG weigeren. 

Samen met andere omwonenden 
hebben we de buurt gemobiliseerd 
om duidelijk te maken dat de regels 
niet goed werkten. Bijvoorbeeld het 
verbod op woningsplitsing: prima 
regel, maar die geldt niet voor 
nieuwbouw. Het antwoord van de 
projectontwikkelaars is dus: slopen, 
en kleine appartementjes bouwen. 
Slaapkamer zonder ventilatie of 
daglicht? Noem het een berging, en 
de gemeente mag de vergunning 
niet weigeren. €710, huur, maal 6 
appartementen op de plek van één 
woning, dat loont. Ook de balkons en 
dakterrassen: de gemeente geeft daar 
gewoon vergunningen voor af, terwijl 
die volgens het Burgerlijk Wetboek 
5:50 zonder overleg niet mogen 
binnen 2 meter van de erfgrens. 
Daarvoor moet je dus naar de 
rechter, net als Marlies Hesselmans, 
die samen met omwonenden in de 
Korrewegwijk voor elkaar wist te 
krijgen dat een monsterflat (met 
vergunning!) bij hen in de achtertuin 
gesloopt moet worden. De bouwer 
Veldboom zegt nu dat hij stopt met 
bouwen vanwege het gezeur en het 
negativisme. Het komt blijkbaar niet 

bij hem op dat hij mensen echt 
doodongelukkig maakte. Je moet 
kennelijk naar de rechter voor de 
redelijkheid, want bij de gemeente 
gaat het vooral over regels.

Waar ik echt trots op ben, is 
dat we samen met de buurt 
voor elkaar hebben gekregen 
dat het bestemmingsplan werd 
aangepast. Maatwerk voor de 
Kerklaan, en niet leuk voor de 
projectontwikkelaars. Het lijkt 
dat het nu afgelopen is met het 
opkopen en slopen. We zijn 
begonnen met opknappen, we 
kregen heel veel hulp uit de buurt 

(Bedankt!), en we zijn nu aan het 
afwerken. Het plan ontstond om een 
Bed & Breakfast te beginnen. Ik ben 
een bedrijf gestart, alle benodigde 
vergunningen zijn binnen, en de 
gasten schrijven heel positieve 
beoordelingen.

Het gaat ondertussen ook 
goed met de zaken van “onze” 
projectontwikkelaar. Hij gaat op stand 
wonen, hij heeft een jarendertig 
pand gekocht in Haren. Dat wordt, 
tot verdriet van de omwonenden, 
gesloopt voor iets meer naar zijn 
smaak, met een mooie plek voor de 
Porsche.

Ik wil graag de plantsoenpen 
doorgeven aan Arend Jan Wonink, 
de partner van Annelies,  één van de 
nichtjes die bij ons logeerden terwijl 
ze hun eerste kamer zochten. Na wat 
omzwervingen kwamen de nichtjes 
na hun afstuderen toch weer terug in 
de buurt.

Boes Diertens

Boes werkt voor het Noord 
Nederlands Toneel. Arend Jan 
Wonink, de ontvanger van de 
pen, is gemeenteraadslid voor 
D66 is en woont aan de Verlengde 
Grachtstraat.

Van buurtkrant tot website ! 

info@ellesontwerpt.nl
[t] 06 55 97 73 82

Kalverstraat 1 | Groningen

			

Bourgondisch eetcafé
 	

De Groene Weyde 
	Dagelijks	twee	verse	vis	gerechten	

3	gangen	naar	keuze	van	de	kaart	€25,90	
Dagmenu’s	vanaf	€12,50	 					

 
 

Nwe	Ebbingestraat	149	|	Groningen	T	050	573	04	24	|	degroeneweyde@gmail.com	
Openingstijden	dinsdag	t/m	zondag	vanaf	17:00	uur	|	groepen	tot	40	personen	| 	

 
 
 
 

Adverteren in de buurtkrant
Wilt u ook voordeling adverteren?
Tarieven voor bedrijven gevestigd in de buurt:

Bij adverteren in 1 buurkrant per jaar: € 8,00
Bij adverteren in 2 buurkranten per jaar: € 7,00
Bij adverteren in 3/4 buurkranten per jaar: € 6,00

Prijzen zijn per blokje.
Er passen 21 blokjes op een A4 pagina.

Voor bedrijven die gevestigd zijn buiten de buurt 
geldt een verhoging van € 1, op deze tarieven. 
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Het Groenste Buurtteam organiseert weer 

een bijeenkomst over energiebesparing in café 

De Bres. En wel op donderdag 19 januari 
van 17 tot 20 uur. Kom op tijd, er zijn soep 

en broodjes van Broodjeshuis Crossroads. Op 

het programma staan:

• presentaties door (lokale) deskundigen 

over HR++ en Triple glas en vloerisolatie, 

toegespitst op type woningen die veel in 

onze buurt voorkomen. Wat kost het en wat 

levert het op? We zullen vragen naar een 

collectieve korting als meerdere buurtbe

woners deze besparende maatregelen laten 

uitvoeren.

• informatie over de stand van zaken met be

trekking tot de vier woningen in onze buurt, 

die als voorbeeld zullen gaan dienen om 

energiebesparende toepassingen uit te voe

ren (meer hierover elders in deze rubriek).

• een gesprek tussen de gemeente en ons 

 bewoners  over hoe wij denken over 

energie besparen en energie duurzaam 

opwekken. Hoe wij verwachten dat een 

energieneutrale Noorderplantsoenbuurt eruit 

zal zien. Bijvoorbeeld: heeft straks ieder huis 

zonnepanelen? Maken wij over een paar 

jaar nog gebruik van aardgas? Of wat komt 

daarvoor in de plaats? Zien we straks in de 

buurt alleen nog maar elektrische auto’s? En 

hoe zorgen we ervoor dat de energievraag 

naar beneden gaat?

• presentaties door Groningen Woont Slim 

en Buurkracht over welke informatie en 

mogelijkheden zij bieden op het gebied van 

besparen en opwekken van energie.

Indien je interesse hebt voor een collectieve 

zonnepanelenaankoopactie, mogelijk met 

enige korting, dan kun je je daar op deze 

avond voor inschrijven. Ben je er 191 niet 

bij, geef je belangstelling dan door via 

groenstebuurt@gmail.com). Wees welkom en 

neem vooral je buren mee!

Subsidie energiebesparing eigen huis 
Wist je dat eigenaarbewoners en Verenigingen 

van Eigenaren subsidie kunnen aanvragen 

indien ze twee energiebesparende maatregelen 

aan hun woning toepassen? Je kan een keuze 

maken uit isolatie van dak, gevel, spouwmuur, 

vloer/bodem en het aanbrengen van HR++ 

glas. Lees meer op http://www.rvo.nl/

subsidiesregelingen/subsidieenergiebesparing

eigenhuis. De eerste aanvraagronde loopt 

tot 1 maart 2017, de tweede tot en met 31 

december 2018.

Meer groene & bloeiende perken en 
boomspiegels in de buurt 
Doe mee en ontwerpt en/of maak aanstaand 

voorjaar stoepbakken of hekwerkjes rond 

boomspiegels voor meer ruimte voor groen in 

de buurt! Voor kruiden, bloeiende struiken of 

(wilde) bloemen. Extra leuk wordt het als je 

met buurtgenoten op de rand van de bak kan 

zitten! Een aantal voorwaarden:

• meld een of meerdere locaties, waar je je 

ontwerp/bak of hekwerk wil plaatsen;

• hou rekening met ruimte voor voetgangers, 

rolstoelergebruikers en kinderwagens;

• gebruik bij voorkeur duurzame/gebruikte 

materialen, die tegen een stootje kunnen.

De ontwerpen laten we eerst door een 

medewerker van de gemeente ‘keuren’, 

aangezien ze worden geplaatst in de 

openbare ruimte. Het is de bedoeling om ze 

in het voorjaar te maken en te vullen! Wil je 

meedoen, stuur dan alvast een email naar 

groenstebuurt@gmail.com

Carla Veldhuis

Ook lid worden van de 
buurtcoöperatie?
De eerste Algemene Leden Vergadering 

van de Coöperatie Groenste Buurt 

Noorderplantsoen U.A. was op maandag 

31 oktober j.l.  De daar aanwezige leden 

hebben het entreegeld vastgesteld op 25 

euro. En de jaarlijkse contributie, te betalen 

m.i.v. 2017, op 10 euro. De ALV kan dit 

bedrag aanpassen.  Om je aan te melden: 

ga naar het gelijknamige artikel op www.

noorderplantsoen.nl/home/groenstebuurt, 

download het Lidmaatschapsformulier, 
vul het in en mail het naar de secretaris van de 

coöperatie: secretaris@groenstebuurt.nl.  Daar 

is ook meer te vinden over de doelstellingen en 

de regels van de coöperatie. Als lid heb je om 

te beginnen recht op een gratis warmtescan 

van je huis om warmtelekken op te sporen. 

Daarvoor zijn twee infrarood warmtecamera's 

aangeschaft. Er zijn natuurlijk veel meer 

plannen, maar dit is het eerste concrete 

voordeel.

Suze van Leeuwen

Groenste Buurt twittert er op los
We laten geen contactmiddel onbenut: 

sinds kort twitteren (zie Groenste Buurt) 

we de wereld door. GBinfo in brede zin 

komt natuurlijk via de Noorderplantsoen

tweets, de GBtweets gaan vooral over 

energiezuinig wonen in onze buurt, technische 

en tactische tips en dergelijke. We hebben 

al 12 volgers! Sluit je aan en mis niets over 

duurzaam en energiezuinig wonen in de 

Noorderplantsoenbuurt.

Hoe verduurzaam je een oud huis? 
Een toevallige ontmoeting en een 
blog
GBer Suze van Leeuwen, niet voor een 

kleintje vervaard, ontving laatst een pakje 

dat niet voor haar was bestemd. Zij sprak 

haar speurneus aan en kreeg contact met de 

rechthebbend geadresseerde. Het telefonisch 

contact was hartelijk genoeg want wat bleek 

in dat gesprek? De dame aan de andere kant 

van de lijn (en het land) was grondig aan 

de slag geweest met haar huisopleeftijd 

om zo energiezuinig mogelijk te kunnen 

wonen. Haar online verslag, in woord en 

beeld, is een inspirerende goudmijn vol tips 

en trucs, valkuilen en wetenswaardigheden 

voor praktisch alle woningbezitters in onze 

buurt. Hier dus de tipvandemaand: 

http://1energiezuinighuis.nl/

GB-nieuwsbrief in je mailbox - meld 
je aan
Nieuws en informatie van het Groenste Buurt

team lees je in de buurtkrant én in de digitale 

GBnieuwsbrief. Vaak verschijnen die twee 

tegelijkertijd. Maar niet altijd! En voor snelle 

actuele informatie is de nieuwsbrief toch wel 

handig. Dus wil je die in je mailbox krijgen, 

geef dan je mailadres door via groenstebuurt@

gmail.com.

Tris van der Wal

Een winterse warmtescan van je 
woning
Ook deze winter, als de buitentemperatuur 

richting het vriespunt gaat, is er weer de 

mogelijkheid om een warmtescan van je 

woning te laten maken door een van de 

Bewonersavond Noorderplantsoen Groenste & Energieneutrale Buurt

Plantsoenpuzzel winter 2016

Stuur uiterlijk 5 februari a.s. de oplossing naar puzzel@noorderplantsoen.nl of naar 
Plantsoenstraat 36, 9717 KW Groningen en maak kans op een diner voor twee personen, 
aangeboden door de sponsor van deze puzzel: 

Eetcafé Lambik        
Grote Kruisstraat 73                              
T050-3144360                                            
www.eetcafélambik.nl

De oplossing van de vorige puzzel was: Vleermuis. De redactie ontving binnen de gestelde termijn 28 
inzendingen, allemaal correct. Bij de loting kwam Tineke de Haan uit de Kerklaan uit de bus. Zij wint dus 
koffie met gebak voor twee personen, beschikbaar gesteld door Zondag Noorderplantsoen.  
Tineke, geniet ervan!
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vrijwilligers van het Groenste Buurtteam. Met deze opnames krijg je een 

goed beeld van mogelijke "warmtelekken" in je huis. We doen dit door 

opnames buiten en ook binnenshuis te maken. Aan de buitenkant zijn 

we op zoek naar warme plekken en binnenshuis kunnen we de koude 

plekken goed zichtbaar 

maken.  Als voorbeeld ons 

geliefde buurtcafé met 

slechts enkel glas op de begane grond.

        

Heb je ook belangstelling voor een warmtescan geeft je dan op 

via groenstebuurt@gmail.com. Voor leden van de Groenste Buurt

coöperatie zijn de scans gratis, anderen betalen een bescheiden bedrag. 

Een reden te meer om lid te worden! (zie elders in deze Groenste Buurt

rubriek).

Eerste resultaten pilotwoning Groenste Buurt
In onze buurt hebben we een viertal woningen aangewezen als 

zogenaamde pilotwoningen om een beeld te krijgen van wat er 

mogelijk is om de woningen in onze buurt energieneutraal te 

krijgen. De pilotwoningen verschillen in bouwjaar (oud en relatief 

nieuw) en in totale vloeroppervlakte. Een aantal experts hebben deze 

woningen onderzocht en aan de hand 

van modelberekening geschat wat de 

energiebesparingsmogelijkheden kunnen 

zijn. Hiervan zijn recentelijk de eerste resultaten 

beschikbaar gekomen. De schipperswoning is een 

veel voorkomend woningtype en mag daarom niet 

ontbreken als pilotwoning. 

De schipperswoning wordt in een model gestopt samen 

met het huidige energiegebruik. Vervolgens berekent 

het model wat de energiebesparingen van verschillende 

maatregelen zijn. De eerste berekeningen gaven aan 

dat eenvoudige isolatiemaatregelen maar een geringe 

invloed hebben op de totale energiebehoefte van 

een schipperswoning. Om veel te besparen moet de 

woning zeer grondig geïsoleerd worden. De meeste 

winst is te behalen door de warmte anders op te 

wekken. Dit vraagt om aanpassingen aan de technische 

(verwarmings)installatie. Dit kun je per huis doen 

maar ook per blok, per straat, per buurt, enz. Zodra 

de definitieve adviezen er liggen, gaan we deze op buurtbijeenkomsten 

presenteren en komen ze voor eenieder beschikbaar voor een vertaling 

naar elk huis in onze buurt. 

Thomas Wielema

Wat u vindt van energiegebruik in de buurt (samenvatting 
resultaten eerste vragenlijst)

Inleiding

De Rijksuniversiteit Groningen doet onderzoek naar de opvattingen 

over het energiegebruik in het eigen huishouden en de buurt. We 

willen onder andere nagaan of lokale energieinitiatieven invloed 

kunnen hebben op het energiegedrag van buurtbewoners en hun 

opvattingen over energiegebruik. Om beter te kunnen begrijpen of en 

waarom energiegedrag en opvattingen daarover veranderen, vragen 

we buurtbewoners om op drie momenten, verspreid over twee jaar, 

een vragenlijst in te vullen. Hieronder de belangrijkste resultaten van de 

eerste vragenlijst.

Van de 426 verspreide lijsten zijn er 196 ingevuld door bewoners. 

Ongeveer de helft daarvan is vrouw. De gemiddelde leeftijd is ongeveer 

53 jaar. Van de ondervraagden is 25 procent huurder, de rest heeft 

een koophuis. Buurtbewoners vinden het in het algemeen belangrijk 

om duurzaam om te gaan met energie en denken dat dit ook geldt 

voor anderen in hun buurt. Wel denken ze zelf meer waarde aan 

duurzaamheid te hechten dan hun buren. Ook denken ze vaker dat 

anderen om financiële redenen duurzaam gedrag vertonen, terwijl ze 

zelf zeggen mee te doen uit milieuoverwegingen. 

Vervolgens hebben we gekeken naar twee lokale initiatieven in de 

buurt: Noorderplantsoenbuurt Energieneutraal in 2024 en (als onderdeel 

hiervan) Buurkracht. 80 procent van de bewoners is op de hoogte van 

het project Noorderplantsoenbuurt Energieneutraal en 61 procent van 

Buurkracht. 

Van de ondervraagden wil 12 procent niet 

deelnemen aan het initiatief Noorderplantsoenbuurt 

Energieneutraal, 43 procent misschien en 31 procent 

wel (de rest geeft aan dit niet te weten of al deel te 

nemen). Ongeveer de helft van de ondervraagden geeft 

aan deel te nemen aan Buurkracht. Gemiddeld denken 

bewoners dat 40 procent van de buurt deel zal willen 

nemen aan dergelijke initiatieven. De belangrijkste reden om mee te 

doen is bijdragen aan een beter milieu, onafhankelijkheid van grote 

energiebedrijven, geld besparen en in mindere mate het plezier om met 

buurtgenoten activiteiten te ondernemen en de 

buren beter te leren kennen. 

Deze uitkomsten lijken te duiden op enthousiasme 

in de buurt t.a.v. energiebesparende maatregelen, al 

dan niet via een buurtinitiatief. Het is natuurlijk de 

vraag in hoeverre de bewoners, die deze vragenlijst 

hebben ingevuld, een goed beeld geven van de 

gehele buurt; we moeten er altijd rekening mee 

houden dat mensen die geen interesse hebben 

in het milieu en/of buurtinitiatieven wellicht ook 

minder bereid zijn de vragenlijsten in te vullen.  

Binnenkort komt de derde en laatste vragenlijst 

eraan! We hopen dat u nog een keer deel wilt 

nemen. Alvast heel hartelijk bedankt! Voor 

meer informatie kunt u contact opnemen met de 

onderzoekers via d.sloot@rug.nl of f.goedkoop@rug.nl.

Daniel Sloot en Fleur Goedkoop 

Op naar een groene buurt 
Het is ook mijn wens dat onze buurt heel groen wordt en blijft. Dat is 

voor mij niet zozeer het plaatsen van een zgn. slimme energiemeter. Het 

gaat ook om bewustwording van andere zaken. Hierbij wat tips. Voor 

mij zijn ze vanzelfsprekend, voor anderen wellicht niet: 

 

• Neem gas en licht af van een GROENE leverancier, zoals Greenchoice,  

De Unie, Pure Energie, Qurrent of Vandebron (en Grunneger Power, 

aanvulling redactie). Maar niet van Essent,  Eneco,  Nuon en Delta 

(bron Radar TV 171016). 

• Doe je was niet op 40 graden, maar op 30. Het wordt er (bijna) even 

schoon van. De was is iets eerder klaar en je bespaart ongeveer 25 % 

energie.

• Gebruik milieuvriendelijke  was en schoonmaakmiddelen  en eventu

eel ontstoppingsmiddelen.

• Je wordt in 3 minuten ook schoon en fris onder de douche. Hoeft 

echt niet 5 of 8 minuten. 

• Trek warme kleren aan als het koud is en zet de thermostaat wat 

lager.

• Je kunt “autodelen” met iemand.   

• Gebruik zo veel mogelijk spaarlampen (en ledlampen, aanvulling 

redactie).

• Niet elke dag afwassen, maar om de 2 dagen.

• De computer uit doen als je hem niet gebruikt. 

 

Zwerfvuil opruimen
Oproep om eigen stoep / straat schoon te maken en te houden. Tonny 

Evers (bekend van o.m. de plantsoenschoonmaak) en ik doen het stuk 

vanaf het plantsoen tot de brievenbus in de Kerklaan. M.u.v. de stoepen 

van eet en drinkgelegenheden. Tonny zal binnenkort met nog wat 

bewoners van onze straat hierover contact opnemen.

Pieter Boonstra, Kerklaan 24

Energiespreekuur in Coop Kerklaan
In een eerdere buurtkrant 

werd al ingegaan op 

een plan in de buurt een 

energiespreekuur te houden. 

Geïnteresseerden kunnen daar 

terecht met vragen, ideeën, 

suggesties e.d. op het gebied 

van energie en groen. Het 

zoeken was naar een geschikte plek en die is nu, denkt het Groenste 

Buurtteam, gevonden. En wel in de Coop aan de Kerklaan. Achterin 

deze supermarkt, bij de broodafdeling, staat een tafel. Vlakbij is, niet 

onbelangrijk, een automaat voor koffie, thee e.d. Leden van het team 

wisselen hier graag met bewoners van gedachte. En wel elke derde 

donderdag in de maand van 19.00 tot 20.00 uur. Maar i.v.m. de 

Bewonersavond op 19 januari (zie aan het begin van deze rubriek) staat 

het eerste spreekuur gepland voor donderdag 26 januari 2017.

Wonen zonder gas
Het Groenste Buurt-team is druk bezig met het maken en uit-

voeren van plannen om onze buurt in 2024 energieneutraal te 

krijgen. Maar dat betekent niet, dat de overige buurtbewoners op 

dit gebied stil zitten. Neem Suze van Leeuwen uit de Kalverstraat.

Zelf heeft ze geen hond. Maar als je bij haar aanbelt, is de kans groot, 

dat aan de andere kant van de deur geblaf klinkt. Zo ook vandaag. Het 

blijkt Yona, een zgn. kaninchen teckel van een kennis, die het bezoek 

hevig kwispelend begroet. Nadat het drukke beestje is weggestuurd, 

vertelt Suze hoe ze wil  overgaan naar een gasvrij huis (bouwjaar 1993, 

oppervlakte 107 m2).

Daartoe zijn t.b.v. de verwarming aan 

de plafonds van de vertrekken op de 

begane grond en de verdiepingen in totaal 

9 infraroodpanelen van verschillende 

afmetingen en stroomverbruik 

gemonteerd. Bediening van een deel ervan 

gebeurt via een (noodgedwongen nieuw 

aangeschafte) smartphone. Voordien 

had Suze, o.a. penningmeester van de 

buurtvereniging en de net opgerichte 

Groenste Buurtcoöperatie, zelf al 

energiebesparende verf op de muren 

van de woonkamer aangebracht. Deze 

verf claimt de stookkosten met 10% te 

reduceren. Warm water voor het douchen 

wordt nu geleverd door een zgn. doorstroomverwarmer , die is afgesteld 

op 42 graden. Het verbazingwekkend kleine apparaatje werkt op 

krachtstroom, wat een aanpassing van de meterkast vergde. Koken ging 

al elektrisch.

Zeven nieuwe en vier oude zonnepanelen moeten zorgen voor de 

benodigde stroom. De nieuwe met een vermogen van elk 330 Wattpiek 

kwamen op het platte dak in de plaats van de oude (elk 120 Wp), 

die nu een plekje hebben gevonden aan het terrashek op de eerste 

verdieping. In theorie is een opbrengst van 0,85 x (2.310 + 480) = ca. 

2.370 kWh haalbaar. Een bijzonderheid van de nieuwe panelen,  die 

zijn aangesloten  op een Solaredgeomvormer, is, dat ze voorzien zijn 

van zgn. power optimizers, die elk paneel optimaal laten functioneren. 

Ze voorkomen, dat alle panelen minder stroom opwekken, als er 

eentje bijvoorbeeld tijdelijk in de schaduw staat. Om direct op haar 

smartphone en laptop te kunnen zien hoeveel stoom er wordt verbruikt 

en hoeveel de panelen opwekken, is haar slimme meter uitgebreid met 

een Enelogic P1apparaatje (https://enelogic.com/). Nu kan Suze via de 

app van Solaredge zien hoeveel stroom (per uur, dag, week, maand…) 

is opgewekt. 

Hoewel het grote infrarood paneel in de woonkamer een zeer 

aanzienlijke warmte verspreidt, heeft Suze tijdens koude avonden 

wel eens gespeeld met de gedachte om de gasgestookte CVketel te 

activeren. En de panelen blijken flink wat stroom te verbruiken. Volgend 

jaar valt het besluit of die installatie blijft gehandhaafd. En nu maar 

hopen op een niet al te strenge winter! 

Meer weten, zelf zien/voelen? Suze van Leeuwen, Kalverstraat 24,  

050-5733551, suzevanleeuwen9@gmail.com.

Aantal zonnepanelen in de buurt blijft stijgen

In april 2015 lagen er volgens tellingen aan de hand van luchtfoto’s 636 

panelen op 80 daken in onze buurt. Afgaande op de laatst beschikbare 

gegevens zouden dat er 753 op 82 kunnen zijn. Deze zijn geteld aan de 

hand van een openbare digitale kaart van de gemeente Groningen, die 

regelmatig wordt geupdate (link in het gelijknamige artikel op www.

noorderplantsoen.nl/home/groenstebuurt). Daarop staat aangegeven 

waar zonnepanelen liggen en hoeveel. Tellen blijft echter mensenwerk 

en mensen kunnen zich vergissen, zeker als het gaat om de interpretatie 

van niet altijd even duidelijke beelden. Zo roept de geringe stijging van 

het aantal daken met panelen t.o.v. 2015 vragen op, zeker gerelateerd 

aan de extra panelen. 

Rein Rosing
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Oud nieuws (10)

Het krantje dat nu aan de beurt is, betreft dat van de zomer 
in 1978. Ik lees meteen iets leuks: er worden twee keer per 
jaar wandelingen in het park georganiseerd onder leiding 
van een IVNgids.  Dat wordt goed ontvangen in onze wijk. 
Per keer toch zo'n 25 deelnemers! 

Je zou daar zelfs ene René van Iterson met zijn doedelzak 
tegen kunnen komen. Omdat zijn hobby nogal wat 
lawaai maakt, oefent hij meestal in het park. René is van 
Schotse komaf en als hij ergens optreedt, doet hij dat in 
Schotse dracht, met kilt dus. Zo speelt hij onder andere bij 
voetbalwedstrijden en bij de vierdaagse. 

Verder in dit krantje een uitgebreide uitleg over 
huurovereenkomst en subsidie. Voor studenten en ook 
voor mensen die een kamer in hun huis willen verhuren. 
Er wonen ook nu al veel studenten in de wijk, dus de 
informatie is zeker nuttig.
 
Het nut van een buurtkrant heeft zich weer bewezen!

Marieke Holtjer 

In deze rubriek lees je wat er 40 jaar geleden 
leefde in onze buurt. Met dank aan Jaap Friskus, 
die zijn archief van oude buurtkranten aan de 
redactie heeft overgedragen.

Voor de wijken/buurten: A-Kwartier, Binnenstad en 
Binnenstad-Oost, Hortusbuurt, Noorderplantsoenbuurt, 
Kostverloren, Oranjebuurt en Schildersbuurt.

Op 22 december gaat het elfde en laatste WIJ team officieel 
van start. Tussen 10.30 en 11.00 uur wordt het startschot 
gegeven door de wethouders Roeland van der Schaaf en 
Joost van Keulen. Aansluitend kunt u onder het genot van 
een kopje koffie of thee met iets lekkers kennismaken met de 
medewerkers van WIJ Schilderswijk/Centrum en met elkaar.

WIJ Schilderswijk/Centrum, Oosterstraat 482, 9711 NW  
Groningen, 050 – 3677202, mail: wijSchilderswijkCentrum@
wij.groningen.nl, website: https://wij.groningen.nl/wijinde
wijk, Facebook: wijschilderswijkcentrum

Om de opening te vieren zijn er in de week van 9 tot en 
met 14 januari 2017 dagelijks door bewoners verschillende 
activiteiten en acties georganiseerd. ’s Morgens zijn er koffie
theetafelgesprekken rond thema’s als WMO, financiën, 
huisvesting, vrijwilligerswerk, contact en ontmoeting en 
hulpdiensten. ‘s Middags zijn er activiteiten waarbij creativiteit 
centraal staat en waar iedereen aan mee kan doen, zoals 
zang, bewegen, dans, workshops, muziek, optredens en 
om een praatje maken met medewerkers van het team WIJ 
Schilderswijk/Centrum en zal er veel informatie zijn. 

Het complete programma is t.z.t. vinden op  
https://wij.groningen.nl/wijindewijk (> schilderswijk/
centrum). 

Officiële start/opening WIJ Schilderswijk/Centrum 22 december, 10.30 uur
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KEUTER’S COLUMN (12)
Wrakken
Beste buurtgenoten, 

Heeft u ook zo'n karakteristiek wrak naast uw huis staan en wil de gemeente hem pardoes 
verwijderen? Niet getreurd, stuur gewoon een brief en wellicht ontvangt u ook zo'n vermakelijke 
reactie. De brief heb ik trouwens niet gepost maar op het betreffende wrak geplakt vandaar ook de 
prachtige reactie op de bijgevoegde sticker.

Alles kids
Een rubriek voor en door kinderen uit de buurt. 

Oproep: jong talent, jonge verslaggevers, kunstenaars en andere creatievelingen gezocht!

Heb je een mooie tekening van het plantsoen, het huis waar je woont, jouw gezin of iets anders leuks? Een 
gedicht of een verhaal?  Neem eens contact op met de redactie of mail het ons. We maken er dan voor de 
rubriek "Alles kids" een echte kinderpagina van! 



Onze buurt kent nogal wat bedrijven 
en bedrijfjes. Sommige zijn duidelijk 
als zodanig herkenbaar, andere 
minder. Doctor Apple is er zo één. 

Jeroen Oosterwijk uit de Plantsoenstraat is 

de man achter Doctor Apple. Op zijn website 

belooft deze computerdokter ‘begrijpelijke 

antwoorden op al je Apple vragen’. Hij 

levert onderhoud, upgrades, aansluithulp en 

cursussen. Een van de reviews luidt: ‘deze 

jongen weet alles’. En dat in onze eigen buurt 

nota bene! Ik gloei bij voorbaat van trots.

We spreken af op de werkplek van Jeroen, een 

ruimte in het pand van de drukkerij van zijn 

vader. Er staan twee vierkante Macintosh’jes 

uit de jaren tachtig, zeg maar Jeroens 

peutertijd, te pronken naast de allereerste 

iMac uit 1998. “Mijn broer en ik hadden 

vroeger vaak energie over en dan waren we 

superdruk. Vooral in de vakanties zonder 

school en zonder ijshockey, onze grote hobby. 

Mijn moeder werd er gek van en riep dan: 

“Zoek alsjeblieft een extra hobby”. We kregen 

toen zo’n USB stick MP3 speler, om te vullen 

met muziek. Ik ging achter de grote PowerMac 

van mijn vader zitten probeerde gewoon van 

alles uit.”

Jeroen heeft communicatiesystemen 

gestudeerd, brand design was zijn specialisatie. 

“Maar ik kan dat niet verkondigen. Ik ben daar 

te veel techneut voor.” Voor wie niet weet wat 

brand design is: iets met merkbeleving. Apple 

heeft dat extreem goed op orde. 

“Ik heb een tijdje bij Apple gewerkt. Ik merkte 

dat klanten speciaal naar mij gingen vragen. 

En ook collega’s vielen regelmatig terug op 

mijn kennis. Dat is ook wat ik nu verkoop, mijn 

kennis. Je kan mij zien als een vertaalmachine 

tussen mens en techniek. Ik probeer ook altijd 

mee te geven hoe mensen de volgende keer 

een probleem kunnen voorkomen. Daarnaast 

leer ik ze foefjes waardoor het apparaat langer 

meegaat, met het oog op duurzaamheid.” 

Jeroen bezoekt zijn klanten desgewenst thuis. 

Op de fiets. “Duurzaam ja. Maar ik ben ook 

nog best een beetje studentikoos eigenlijk.”

Sinds 4 juli 2014 is Jeroen officieel Doctor 

Apple. “Independence day. Dat bedacht ik pas 

later, maar ik vind het een mooi symbool van mijn 

eigen onafhankelijkheid. Deze zomer heb ik dat 

gevierd. Met al die oude Apples hier op een rij. 

Werkend!”

Bij het weggaan zegt Jeroen in de deuropening: 

“Als het moet doe ik ook wel Windows.” 

Gelukkig maar. Want ik heb toevallig Windows.  

U misschien ook wel.

Bij Doctor Apple kunt u terecht voor onder

steuning, upgrades, aankoopadvies, onderhoud 

en ook cursussen. In januari wordt er weer een 

gegeven. Fotobeheer deze keer. 

Jeroen Oosterwijk, www.doctorapple.nl   

hello@doctorapple.nl 

Eenmanszaak in de buurt

Tekst: Tanja de H
aan


